
Zápisnica 

zo zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky 

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave  

dňa 14. 6. 2022 

 

Program:  

1. Otvorenie, schvaľovanie programu rokovania  

2. Plnenie uznesení (Miroslav Demény) 

3. Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie na rok 2022 (Michaela Erősová) 

4. Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015-2022 (Romina 

Gyüréková) 

5. Gastro Gemer fest ROŽŇAVA 2022 (Miroslav Demény) 

6. Rožňavské kultúrne leto 2022 (Lenka Leštáková) 

7. Diskusia, rôzne   

8. Záver  
 

k bodu č. 1 : Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Predseda komisie 

dal hlasovať za program uvedený v pozvánke.  

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie zverejneného programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 6 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof neprítomný 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. + 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics neprítomný 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  6  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie. 

 

k bodu č. 2: Plnenie uznesení 

Predseda komisie informoval o plnení uznesení z predchádzajúcej komisie zo dňa 3. 5. 2022. 

 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

k bodu č. 3: Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie na rok 2022 

Materiál prezentovala Michaela Erősová. Návrh na zmenu je navrhnutý ako vyrovnaný. 

Do príjmovej časti sa navrhuje napríklad zapracovať: 

• Rezervný fond a fond rozvoja bývania za rok 2021 

• Navýšenie odvodu zo zisku a z prenájmu od Mestských lesov 

• Navýšenie podielových daní z ročného zúčtovania 



• Očakávané dotácie na projekty v bežnom a kapitálovom rozpočte 

Ďalej do príjmovej a zároveň výdavkovej časti navrhujeme 

• Navýšenie účelovo prijatých finančných prostriedkov  na pomoc odídencom z Ukrajiny 

• Navýšenie účelovo prijatých prostriedkov na školy a školské zariadenia – a to za 

projekty, dobropisy, vratky, granty. 

Ďalej navrhujeme úpravy v bežnom rozpočte v položkách mzdy, oprava a údržba, služby a 

bežné transfery a takisto sú úpravy v kapitálovom rozpočte podľa aktualizácie projektov. 

 
Číslo hlasovania: 2.   
Bod rokovania:  Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie na rok 2022 

Číslo uznesenia:   01/06/2022 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. + 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics neprítomný 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  7  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 01/06/2022  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu schváliť 1. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie na rok 2022 podľa uznesenia na str. 2. 

 

k bodu č. 4: Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015-2022 

Romina Gyüréková prezentovala vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 

– 2022, definovaných cieľov, opatrení a aktivít je vypracovaná k 31. 12. 2021 v súlade so 

schváleným implementačným mechanizmom. Kým monitoring sa vzťahuje na priebežné, 

spravidla ročné, plnenie akčných plánov (krátkodobých nástrojov realizácie PRM), 

vyhodnotenie má poukázať na progres rozvoja mesta cez plnenie cieľov a opatrení. 

Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 sa uskutočnilo na základe 

vyhodnotenia: plnenia indikátorov, ktorými sa meria plnenie cieľov rozvoja mesta. 

Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 za každú rozvojovú 

oblasť/rozvojový program (10 oblastí) odborne pripravili a vypracovali pracovníci príslušných 

oddelení Mestského úradu v Rožňave. 

 R. Kovács sa zaujímal o to, kto bude robiť nový rozvojový dokument. R. Gyüréková 

informovala, že sa hľadá externá firma, ktorá by dokument v spolupráci s pracovnými 

skupinami, ktoré by mali tvoriť aj ľudia z MsÚ, ale aj odborníci z mesta alebo okolia v rámci 

jednotlivých sfér/oblastí. Nový Program rozvoja mesta Rožňava by mal byť vypracovaný 

a schválený do decembra 2022. 

Monika Kerekešová sa opýtala odkiaľ sa čerpali údaje do indikátora- počet organizovaných 

kultúrnych podujatí v meste. 

Od viacerých členov komisie padla otázka, prečo nedisponujeme toľkými informáciami pri 

jednotlivých indikátoroch. 

 
Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania: Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015-2022 



Číslo uznesenia:   02/06/2022 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 7 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. + 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. zdržal sa 

5. Mária Štítnická neprítomná 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics neprítomný 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  6  Proti: 0  Zdržal sa: 1 

 

Uznesenie č. 02/06/2022 Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave zobrať  n a  v e d o m i e: Správu o vyhodnotení plnenia 

Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 k 31. 12. 2021. 

 

k bodu č. 5: Gastro Gemer fest ROŽŇAVA 2022  

Predseda komisie M. Demény informoval o aktuálnom stave príprav na 1. ročník tohto 

podujatia. 

Podujatie bude prebiehať od 8.00 - kedy tímy začnú variť, oficiálne otvorenie bude o 11.00 

a záver bude približne o 15.00. 

 

k bodu č. 6: Rožňavské kultúrne leto 2022 

Lenka Leštáková predstavila predložený materiál s aktuálne vytvoreným plagátom. M. Bischof 

upozornil na menšie chyby, ktoré sa pred tlačou ešte upravia a na druhej strane ocenil použitie 

QR kódu.  

 

k bodu č. 7: Diskusia 

M. Bischof sa opýtal na fungovanie meny- gastrošov počas festivalu a M. Demény objasnil, že 

pri vstupe sa 1 euro bude vymieňať za jeden gastroš a jeden hodnotiaci žetón, ktoré sa budú dať 

použiť na 1 degustačnú porciu. 

 A. Kleinová informovala o blížiacich sa podujatiach GOS, o Konferencii pre remeselníkov- 

Tradícia a poctivá výroba, o Letnom kine na Hvezdárni a o Gemerskom folklórnom festivale 

Rejdová.  

L. Leštáková všetkých členov poprosila o pomoc s propagáciou a zároveň ich aj pozvala na 

všetky podujatia RKL 2022. 

 

k bodu č. 8 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

Zapísala: Mgr. Lenka Leštáková               Schválil: Miroslav Demény   

     tajomníčka komisie                              predseda komisie 


